
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 29. januar 2019

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 240

Ministeren bedes redegøre for, i hvilket omfang det er muligt at kontrollere bådejere, så

de betaler den korrekte skat. I den forbindelse bedes ministeren kommentere udtalelsen

fra forsikringskonsulent fra Maritim Forsikringsservice, Ralph Andersen, der til Flensborg

Avis siger: ”Det er nemt nok at få fat i de danske bådejere ved at undersøge de bådlicen-

ser, der er udstedt af Deutsche Motoryachtverband (DMYV). Det kræver selvfølgelig sam-

arbejde mellem de danske og tyske myndigheder.” Der henvises til artiklen ”Skattemini-

ster igangsætter undersøgelse af fidus på bådforsikringer” i Flensborg Avis den 26. janu-

ar 2019.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Rune Lund (EL).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Rune.Lund@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Lea Wermelin
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